
Protokół Nr XLVI/2018
z XLVI sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego

w dniu 26 czerwca 2018 r.

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska o godzinie 17:50 otworzyła XLVI seqę Rady
Powiatu Pruszkowskiego witając wszystkich przybyłych: Radnych, Starostę, Zarząd Powiatu
Pruszkowskiego, Skarbnika Powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu,
szefów służb, inspekcji i straży, naczelników wydziałów i biur starostwa, wszystkich gości,
a także przedstawicieli mediów.

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska oświadczyła, że zgodnie z listą obecności
w posiedzeniu uczestniczy 23 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 27
osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji(listy obecności
radnych oraz gości stanowią załączniki nr l i2 do niniejszego protokołu). Obrady odbyły się
w Starostwie Powiatowym w Pruszkowie, przy ul. Drzymały 30. Tym samym wyczerpany
został pkt l i 2 porządku obrad.
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Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poinformowała, że kolejnym punktem są wn/osk/ do
porządku obrad.

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poinfomlowała, że nie udało się uruchomić systemu
infomiatycznego, wobec tego sega będzie prowadzona w trybie zwykłym, radni będą
głosować poprzez podniesienie ręki. Do pomocy w liczeniu głosów została wyznaczona radna
Magdalena Karpiniak.

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poinformowała, że porządek obrad został przesłany
wraz z materiałami i poprosiła o ewentualne wnioski do porządku.

Prof)onowany t)orządek obrad XLVI sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego:

1. otwarcie XI.VI sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.
2. Stwierdzenie quorum.

3. Wnioski do porządku obrad.

4. Przyjęcie protokołu z XLV seqi Rady Powiatu Pruszkowskiego

5. PocUęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z
wykonania budżetu za rok 2017 /BR-547/1 8/ (sprawozdanie z wykonania budżetu /BRZ-505/1 8/, materiał

radni otrzymali wcześnie).
6. Podjęcie uchwali' w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Pruszkowskiego za 2017 rok
/BR-548/18/.
7. Po(yęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletnią prognozy Hlnansowej Powiatu

Pruszkowskiego /BR-549/18/.

8. Podjęcie uchwali' zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na
rok 2018 /BR-550/18/.
9. PocUęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu

zawarcia umowy najmu na czas nieoznaczony /BR-551/18/.
1 0. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego

Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotną w Pruszkowie za rok 2017 /BR-552/18/.

1 1 . Podjęcie uchwały w sprawie wskazania radnych do składu Powiatowej Rady Rozwoju /BR-553/18/.
1 2. Podjęcie uchwali' w sprawie przekazania Policji w 201 8 r. środków finansowych na nagrody za
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osiągnięcia w służbie dla policjantów z Komendy Powiatowej Policji w Pruszkowie /BR-554/18/.
13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Starosty Pruszkowskiego Pana
Maksyma Gołosia /BR-556/18/.

14. Sprawozdanie finansowe Samorządową Instytucji Kultury Muzeum Dulag 121 w Pruszkowie za
2017 rok /BRZ-504/18/.

1 5. Informacja Nr 38/201 8 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie od 24 maja 201 8 roku do
14 czerwca 2018 roku /BR-555/18/.

16. Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych.

17. Komunikaty Przewodniczącej Rady Powiatu.

18. Zamknięcie obrad.

Członek Zarządu Mirosław Chmielewski zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku
obrad punktu: Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Brwinów zarządzania drogą
powiatową Nr 1502W ul. Słoneczną w Żółwinie gmina Brwinów w zakresie udzielenia

dofinansowania w 2018 r. przez Powiat Pruszkowski zadania przebudowy ww. drogi
/BR-557/18/. Członek Zarządu Mirosław Chmielewski uzasadnił, iż taki zapis znajduje się
w budżecie już od początku roku. Podjęcie ww. uchwały będzie sfinalizowaniem
i sformalizowaniem sposobu współpracy w tym zakresie z gminą Brwinów.

Starosta Maksym Gołoś zgłosił dwa wnioski do porządku obrad

1)

2)

Podjęcie uchwały w sprawie powołania nieetatowego członka zarządu powiatu
pmszkowskiego.
Podjęcie uchwały w sprawie odwołania z funkcji Wicestarosty Krzysztofa Rymuzy.
Starosta Nlaksym Gołoś uzasadnił, iż uchwała jest wynikiem pewnych
nieporozumień w koalicji i utraty zaufania, poddając pod votum zaufania ftmkcje
wicestarosty Krzysztofa Rymuzy.

Radna Elżbieta Smoleńska zgłosiła wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu: Podjęcie
uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Starosty Pruszkowskiego Pana

Maksyma Gołosia /BR-556/18/.

Radny Tomasz Osiński poprosił o uzupełnienie uzasadnienia do proponowanego przez
starostę Maksyma Gołosia punktu: Podjęcie uchwały w sprawie powołania nieetatowego
członka zarządu powiatu pmszkowskiego.

Starosta Maksym Gołoś odpowiedział, iż proponuje radną Ewę Borodzicz

Radna Agnieszka Kuźmińska zapytała, o to czy jest propozycja powołania nowego

wicestarosty? Według Statutu Powiatu Pruszkowskiego, Zarząd pracuje w składzie starosta,
wicestarosta i trzech członków zarządu.

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poinformowała, iż dyskuqa nie została otwarta
i obecnie zgłaszane są tylko wnioski do porządku obrad.

Członek Zarządu Zdzisław Brzeziński zapytał czy jedna osoba może składać dwa wnioski
do zmiany porządku obrad?
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Koordynator Zespołu Radców Prawnych Adam Bieńkowski odpowiedział, iż statut ani
ustawa nie ograniczają liczby wniosków składanych do porządku obrad. Co więcej, wnioski
złożone przez starostę Maksyma Gołosia przysługują wyłącznie staroście. To starosta

wnioskuje o odwołanie bądź powołanie członka zarządu.
Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poddała pod głosowanie wniosek
o wniesienie do porządku obrad punktu: Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie
Brwinów zarządzania drogą powiatową Nr 1 502W ul. Słoneczną w Zółwinie gmina Brwinów
w zakresie udzielenia dofinansowania w 2018 r. przez Powiat Pruszkowski zadania
przebudowy ww. drogi/BR-557/18/.

Wynik głosowania:

ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O , NIEOBECNI: 4

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt: Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Brwinów
zarządzania drogą powiatową Nr 1502W ul. Słoneczną w Zółwinie gmina Brwinów w
zakresie udzielenia dofinansowania w 2018 r. przez Powiat Pruszkowski zadania
przebudowy ww. drogi/BR-557/18/.

O godzinie 18:10 Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska ogłosiła 1 5 minut przerwy.

O godzinie 18:25 Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska wznowiła obrady

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poddała pod głosowanie wniosek
o wniesienie do porządku obrad punktu: Podjęcie uchwały w sprawie powołania nieetatowego
członka zarządu powiatu pruszkowskiego.

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĄ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt: Podjęcie uchwali' w sprawie powołania nieetatowego członka
zarządu powiatu pruszkowskiego.

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poddała pod głosowanie wniosek
o wniesienie do porządku obrad punktu Podjęcie uchwały w sprawie odwołania z ftmkcji
Wicestarosty Krzysztofa Rymuzy.

Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4

Radna Ewa Borodzicz poprosiła o 1 0 minut przerwy po podaniu wyniku głosowania

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt: Podjęcie uchwali' w sprawie odwołania z funkcji Wicestarosty
Krzysztofa Rymuzy.

O godzinie 18:35 Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska ogłosiła 10 minut przerwy.

O godzinie 19:10 Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska wznowiła obrady.
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Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poddała pod głosowanie wniosek
o zdjęcie z porządku obrad punktu: Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości
wynagrodzenia Starosty Pruszkowskiego Pana Maksyma Gołosia /BR-556/18/.

Radna Katarzyna Klimaszewska poprosiła o uzasadnienie do zgłoszonego wniosku

Radna Elżbieta Smolińska odpowiedziała, iż uzasadnienie w tą kwestii padło na komiqi
merytorycznej. Ponadto radna Elżbieta Smolińska poinformowała, iż uważa, że
zmniejszenie wynagrodzenia dla samorządowców jest niewłaściwe. Praca ta wymaga wiele
poświęcenia czasu prywatnego, aby właściwie pełnić tę funkc:ję. Czas pracy jest
nienormowany, praca ta wymaga także ogromnej odpowiedzialności. Talk wysokie
zmniejszenie wynagrodzenia jest szkodliwe. Nic takiego się nie stanie jeśli rada nie podejmie
takie uchwały, z przepisów nie wynika sankcja za nie podjęcie uchwały.

Wyniki głosowania

ZA: 10, PRZECIW: 7, WSTRZYMIJJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska stwierdziła, że wniosek nie uzyskał wymaganej
liczby głosów czyli 14 głosów, w związku z tym porządek obrad nie został zmieniony
o zdjęcie z porządku obrad punktu: Podjęcie uchwali' w sprawie ustalenia wysokości
wynagrodzenia Starosty Pruszkowskiego Pana Maksyma Gołosia /BR-556/18/.

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska w związku z przegłosowywaniem składu zarządu,
zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu: Podjęcie uchwały w sprawie
wyboru komisji skrutacyjnej.

Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECllW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: , NIEOBECNI: 4

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt: Podjęcie uchwały w sprawie wyboru komisji skrutacyjnej.

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska oznajmiła, że numeracja punktów zmieniła się
odpowiednio.

Porządek obrad XLVI sesji po zmianach

1.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

9.

10

Otwarcie XLVI sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.
Stwierdzenie quorum.

Wnioski do porządku obrad.

Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze

sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2017 /BR-547/18/ (sprawozdanie z wykonania

budżetu /BRZ-505/1 8/, materiał radni otrzymali wcześniej).
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Pruszkowskiego za
2017 rok /BR-548/18/.

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru komigi skrutacyjną.

Podjęcie uchwały w sprawie powołania nieetatowego członka zarządu powiatu
pruszkowskiego.

Podjęcie uchwali' w sprawie odwołania z funkcji Wicestarosty Krzysztofa Rymuzy.
Podjęcie uchwali' zmieniającą uchwałę w sprawie wieloletnią prognozy finansową Powiatu
Pruszkowskiego /BR-549/18/.
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11

12.

13.

Podjęcie uchwali' zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu

Pruszkowskiego na rok 2018 /BR-550/18/.

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego
trybu zawarcia umowy najmu na czas nieoznaczony /BR-551/18/.
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Brwinów zarządzania drogą powiatową Nr

1502W ul. Słoneczną w Żółwinie gmina Brwinów w zakresie udzielenia dofinansowania w
2018 r. przez Powiat Pruszkowski zadania przebudowy ww. drogi/BR-557/18/.
Podjęcie uchwali' w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego

Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pruszkowie za rok 201 7 /BR-552/18/.
PocUęcie uchwali' w sprawie wskazania radnych do składu Powiatową Rady Rozwoju
/BR-553/18/.

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Policji w 2018 r. środków finansowych na nagrody

za osiągnięcia w służbie dla policjantów z Komendy Powiatowej Policji w Pruszkowie
/BR-554/18/.

Podjęcie uchwali' w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Starosty Pruszkowskiego
Pana Maksyma Gołosia/BR-556/18/.
Sprawozdanie finansowe Samorządowej instytucji Kultury Muzeum Dulag 12 1 w Pruszkowie
za 2017 rok /BRZ-504/18/.

Informacja Nr 38/201 8 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie od 24 mda 2018
roku do 14 czerwca 2018 roku /BR-555/18/.
Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych.

Komunikaty Przewodniczącą Rady Powiatu.
Zamknięcie obrad.

14

15

16

17

18

19

20

21

22

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska zamknęła punkt 3 i przeszła do punktu 4

au. 'ł

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poinformowała, że w związku z brakiem uwag
oraz nie odnotomyąc głosów sprzeciwu uznała, że protokół z XLV segi Rady Powiatu
Pruszkowskiego został przyjęty.

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska zaml<nęła punkt 4 i przeszła do punktu 5

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poinfomlowała, że kolejnym punktem porządku
ies\\ podjęcie uchwali w sprawie zcltwierdzenia sprawozdania $nansowego wraz ze
sprawozdań/em z wyłonan/a buć#e/z{ za rok 20/ 7 /B.R-54Z/78/ (projekt uchwały stanowi

załącznik nr 3 do protokołu).

ad 5

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poprosiła o omówienie projektu uchwały starostę
Maksyma Gołosia.

Starosta Maksym Gołoś poinfomiował, iż temat sprawozdania był omawiany i opiniowany
na komisach merytorycznych. Starosta Maksym Gołoś zaproponował kierowanie
ewentualnych pytań do członków zarządu oraz skarbnik Lidii Truszkowskiej, która w razie
potrzeby zreferuje temat.
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Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poprosiła o opinie komisji merytorycznych.
OI)inie Komisji:
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Katarzyna Klimaszewska odczytała opinię
stwierdzając, że projekt uchwały BR-547/18 został przez członków komisji zaopiniowany
pozytywnie /8 głosów ,,za"; 0 głosów ,,przeciw"; 2 głosy ,,wstrzymujące się"/.

Przewodnicząca Komisji Ochrony Srodowiska i Rolnictwa N'magdalena Karpiniak
odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BR-547/18 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie /3 głosów ,,za"; 0 głosów ,,przeciw"; l głos ,,wstrzymujący się"/.

Wiceprzewodnicząca Rady Aurelia Zalewska (w związku z nieobecnością przewodniczącą
i wiceprzewodniczącel komigi merytorycznej) odczytała opinie Komisji Edukacji, Kultury,
Sportu i Promocji stwierdzając, że projekt uchwały BR-547/18 został przez członków
komisji zaopiniowany pozytywnie /5 głosów ,,za"; 0 głosów ,,przeciw"; 4 głosy
,,wstrzymujące się"/.

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego, Administracji i Prawa
Magdalena Beyer odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BR-547/18 został przez
członków komisji zaopiniowany pozytywnie /7 głosów ,,za"; 0 głosów ,,przeciw"; 2 głosy
,,wstrzymujące się"/.

Wiceprzewodniczący Komisji Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Stanisław Dymura
odczytał opinię stwierdzając, że projekt uchwały BR-547/18 został przez członków komiqi
zaopiniowany pozytywnie /lO głosów ,,za"; 0 głosów ,,przeciw"; 2 głosy ,,wstrzymujące się"/.

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Artur Swiercz odczytał opinię
stwierdzając, że projekt uchwały BR-547/18 został przez członków komisji zaopiniowany
pozytywnie /5 głosów ,,za"; 0 głosów ,,przeciw"; 5 głosów ,,wstrzymujących się"/.

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska otworzyła dyskugę

Radna Zdzisława Zielińska zadała pytanie dotyczące budowy ścieżek rowerowych
dlaczego w Brwinowie buduje się 3 kilometry ścieżek rowerowych, a w Raszynie

14 kilometrów?

Starosta Maksym Gołoś odpowiedział, że inwestycje dotyczące ścieżek rowerowych
w pasach drogowych dróg powiatowych są realizowane w ramach zintegrowanych inwestycji
terytorialnych. Inicjatywa jak również wkład finansowy w dużą części spoczywa na
poszczególnych gminach. Powiat jako zarządca drogi wyraża wolę i chęć współpracy, a także
w niewielkim stopniu współHlnansuje inwestycję. W obecnym jak i poprzednim roku Rada
Powiatu Pruszkowskiego na ten cel przeznaczyła 300 000 zł czyli po 50 000 zł na każdą
z gmin. Dlatego pytanie o ilości kilometrów w poszczególnych gminach powinno być
kierowane do włodarzy poszczególnych gmin.

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska w związku z brakiem zamknęła dyskugę

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poddała pod głosowanie uchwałę

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania
budżetu za rok 201 7 /BR-547/18/.

Wynik głosowania:
Głosowało 23 radnych
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Głosów ,,za" 13

Głosów ,,przeciw" 0

Głosów ,,wstrzymujących się" lO

Wiceprzewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XLVI/402/2018 Rady Powiatu
Pruszkowskiego w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2017 została podjęta (uchwała stanowi
załącznik nr 4 do protokołu).

Wiceprzewodnicząca zamknęła punkt 5 i przeszła do punktu 6

ad. 6

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poinformowała, że koląnym punktem porządku
test podjęcie uchwali w sprctwie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu
Prz/szkowsk/ego za 20/7 rok /B.R-.548//8/ (projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do
protokołu).

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poprosiła Przewodniczącego Komigi Rewizynej
Radnego Tomasza Osińskiego o przedstawienie treści wniosku przesłanego do Rady Powiatu
Pruszkowskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej .

Radny Tomasz Osiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił treść wniosku
do Rady Powiatu Pruszkowskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej o udzielenie
absolutorium wraz z opinią Komigi Rewizyjną .

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska odczytała Uchwałę Nr Wa.258.2018 Składu
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 18 czerwca 2018 roku
w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji RewizXjnej Rady Powiatu Pruszkowskiego
w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu Pruszkowskiego za 2017 r.

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poinformowała, iż w związku z uchwałą Składu
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowy w Warszawie w dniu dzisiejszym
tj. 26 czerwca br. do Biura Rady wpłynęła opinia Zespołu Radców Prawnych podpisana przez
mec. Mariusza Czyżewskiego. Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poinformowała,
iż opinia została przesłana do radnych droga mailowy. Wiceprzewodnicząca Aurelia
Zalewska zapytała czy radni zapoznali się z treścią opinii?

Radni odpowiedzieli, że zapoznali się z treścią pisma

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska otworzyła dyskug ę

Radny Tomasz Osiński Wjaśnił, iż stanowisko komigi rewizXjnej jest szóstym warunkiem,
aby rada mogła głosować uchwałę w sprawie udzielenia absolutorium. Radny Tomasz
Osiński wytłumaczył, że starał się jak najlepiej zapoznać z obowiązującymi przepisami,
w których nie znalazł jednoznacznej opinii o tym, iż składane przez komiqę stanowisko
winno być jednoznaczne za lub przeciw udzieleniu absolutorium. Według Radnego Tomasza
Osińskiego ,,nie rekomendowanie" też jest stanowiskiem. Ponadto radny Tomasz Osiński
odczytał fragment opinii prawną, otrzymanej przez radnych ,,skoro komika rewizyjna nie
jest w stanie uchwalić wniosku to nie może pozbawić rady prawa do głosowania w sprawie
absolutorium, gdyż byłoby to zbyt daleko idące i niczym nie uzasadnione ograniczenie
organu stanowiącego jakim jest rada". Radny Tomasz Osiński zapytał co by było gdyby

str. 7



komika rewizyjna pracowała w składzie czteroosobowym, a głosy rozkładały by się dwa
za przyznaniem absolutorium i dwa przeciw? Czy takie rozwiązanie również byłoby nie
podjęciem stanowiska? Radny Tomasz Osiński dodał, iż to on wstrzymał się od głosu
podczas posiedzenia komisji rewizyjnej. Radny Tomasz Osiński poinformował, iż analiza
dokumentac:ji odnośnie udzielenia absolutorium ma się odnosić wyłącznie do spraw budżetu,
który został zaopiniowany pozytywnie, ponieważ matematycznie wszystko się zgadzało.
Natomiast wątpliwość wzbudzał materiał dotyczący jednej z kontroli wev\'nętrznych
dokumentacji dotyczącej zajęcia wierzytelności z rachunku bankowego powiatu
pruszkowskiego w oparciu o tytuł wykonawczy. Kwota ta w stosunku do całego budżetu nie
jest wysoka, ale zaniepokoiła radnego Tomasza Osińskiego. Co więcej powiat poniósł koszty
zarówno komomicze ok. 21 tysięcy złotych jak i odsetki ustawowe ok. 19 tysięcy złotych.
Koszty komomicze nie powinny być wypłacane z budżetu starostwa.

Radny Stanisław Dymura poinformował, iż komika rewizyjna jest ciałem wewnętrznym
i skoro do dnia dzisiejszego nie opowiedziała się konkretnie za jednym ze stanowisk to rada
powinna zadecydować o udzieleniu absolutorium.

Radna Katarzyna Klimaszewska poinformowała, iż zrozumiałe jest, że dwie osoby przeciw
nie są zadowolone z pracy zarządu, osoby za opowiadają się za udzieleniem absolutorium i są
zadowolone z pracy zarządu. Absolutorium dotyczy tylko i wyłącznie Hlnansów i gospodarki,
absolutorium jest niczym innym, jak podsumowaniem pracy całej rady nie personalnej i nie
klubowej. Nie zrozumiałym jest, że jeżeli przez cały rok wykonuje się pracę, potwierdza
głosowaniem pewne decyzje, nagle przy głosowaniu w sprawie udzielenia absolutorium
wstrzymuje się od głosu. Absolutorium jest podsumowaniem gospodarki i Hlnansów czyli tego
co już było zaakceptowane i podsumowane.

Radna Agnieszka Kuźmińska poinformowała, iż zgodnie ze statutem Powiatu
Pruszkowskiego podczas głosowania komigi rewizŃną decydującym jest głos
przewodniczącego komigi. Ponadto radna Agnieszka Kuźmińska poprosiła radców
prawnych o potwierdzenie czy na pewno rada może głosować nad udzieleniem absolutorium
w momencie kiedy RIO nie wydało opinii i uważa, że nie było wniosku komigi rewizXjnej?

Radna Monika Sawicka poinformowała, iż brała udział w posiedzeniu komiqi rewizgnej,
podczas którego komisja działała w oparciu o przedłożone dokumenty. Radna Monika
Sawicka dodała, iż rozumie wątpliwości radnego Tomasza Osińskiego, jednak tmdno jest się
odnosić do czynnika ludzkiego pojedynczych osób do tego, aby nie wyrazić pozytywnej
opinii. Radna Monika Sawicka stwierdziła, że ,jesteśmy radą i mamy prawo zadecydować
czy dajemy absolutorium czy nie'

Radny Stanisław Dymura dodał, iż komika rewizyjna to tylko 5 osób, a rada stanowi 27.
Ponieważ zarówno RIO jak i komika rewizyjna pozostawili wniosek radzie, to rada powinna
zadecydować.

Koordynator Zespołu Radców Prawnych Adam Bieńkowski poinformował, iż uchwała
Komisji Rewizgnej nie zapadła zdaniem RIO, ponieważ nie było wyraźnej większości
głosów, tym samym RIO uznała, że wniosek nie zapadł. Zgodnie z procedurą z ustawy
o finansach publicznych jak i ustawy o samorządzie powiatowym wynika, że komika
rewizyjna opiniuje wykonanie budżetu i występuje z wnioskiem do rady w sprawie udzielenia
lub nie udzielenia absolutorium zarządowi. Z orzecznictwa sądowego oraz regionalnych izb
obrachunkowych wynika, iż wniosek komigi rewizgnej nie jest wiążący dla rady, nie mniej
jednak podkreśla się w orzecznictwie, że głosowanie nad absolutorium jest ściśle związane
z wykonaniem budżetu. Ze względu na uchybienie formalne, na które zwróciła uwagę
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Regionalna Izba Obrachunkowa, należy zwróć uwagę na to, że rada w pewnym sensie naraża
się na następczą kontrolę nadzorczą RIO uchwały w sprawie udzielenia absolutorium. Trzeba
się liczyć z tym, że RIO kontrolując tę uchwałę może zakwestionować jej legalność.
Zamierzeniem radców prawnych nie było rozstrzyganie czy uchwałę należy podejmować czy
nie, ponieważ decyzja należy do rady.

Starosta Maksym Gołoś dodał, iż niezależnie od tego jakie będzie późniejsze orzeczenie czy
stanowisko RIO, które zgodnie z procedurą określoną prawem będzie badać dzisiejszą
uchwałę, poprosił radę o głosowanie za udzieleniem absolutorium, by głosowanie stało się
demonstracją i pewnym wyrazem wspólnej pracy rady, która określiła budżet i jego zadania
oraz zarządu, który ten budżet realizował najlepiej jak potrafił.

Radny Tomasz Osiński dodał, iż jako radni dadzą stanowisko czy realizac:ja budżetu
podobała się radzie czy nie. Ponadto radny Tomasz Osiński poprosił o odpowiedź pisemną
i Wjaśnienie sprawy ze wspomnianej wcześniej kontroli wewnętrzną .

Starosta Maksym Gołoś poinformował, iż materiały zostaną udostępnione, co więcej radny
Tomasz Osiński zapewne zapoznał się z dokumentacją podczas kontroli materiałów
przekazanych komisji rewizyjnej. Starosta Maksym Gołoś dodał, iż sytuacja ta była
jednorazowa, zalecona była naprawa i takie sytuacje nie będą się powtarzać. Faktem jest, iż
trzeba było wszcząć kontrolę i określić co było nie tak.

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska w związku z brakiem dalszych pytań zamknęła
dyskusję.

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poinformowała, iż po zapoznaniu się przez Radę
Powiatu:

1) ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Pruszkowskiego za 2017 r.,
2) ze sprawozdaniem finansowym za 2017 r.,
3) z opinią biegłego rewidenta z badania sprawozdania finansowego,
4) z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie o przedłożonym

sprawozdaniu z wykonania budżetu,
ze stanowiskiem Komisji RewizŃnej,5)

poddaje pod głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi
Powiatu Pruszkowskiego za 2017 rok /BR-548/18/.

Wynik głosowania:
Głosowało 23 radnych
Głosów ,,za" 12
Głosów ,,przeciw" 0
Głosów ,,wstrzymujących się" ll

Wiceprzewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie udzielenia absolutorium
Zarządowi Powiat Pruszkowskiego za 2017 rok nie została podjęta /w tym przypadku ma
zastosowanie przepis art. 13 ust. 2 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie

powiatowym (Dz. U. z 2018 r. poz. 995 i 1000), gdyż odrzucenie w głosowaniu uchwały
o udzieleniu absolutorium jest równoznaczne z przyjęciem uchwały o nieudzieleniu

zarządowi absolutorium/ (uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu) .

Wiceprzewodnicząca zamknęła punkt 6 i przeszła do punktu 7
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Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poinfomlowała, że koląnym punktem porządku
]esl. podjęcie uchwał w sprawie powołania komisji skrutacgnej/BR-558/18/ Qio\€k\
uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu).

ad 7

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poprosiła o zgłaszanie kandydatów do składu
komisji skrutacyjnej.

Radna Katarzyna Klimaszewska zgłosiła radną Magdalenę Beyer.

Radny Krzysztof ]łymuza zgłosił radnego Tomasza Osińskiego

Radna Elżbieta Smolińska zgłosiła radnego Grzegorza Jastrzębskiego

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na członkostwo w komiqi skrutacyjnel

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska zapytała koordynatora Zespołu Radców Prawnych
Adama Bieńkowskiego o sposób głosowania?

Koordynator Zespołu Radców Prawnych Adam Bieńkowski odpowiedział, że zazwyczaj
głosowano blokowo na całą komigę skrutacyjną zgłaszane przez poszczególnych radnych.
Nie ma szczególnych przepisów, wskazujących na konieczność głosowania nad
poszczególnymi kandydaturami.

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poddała

w sprawie powołania komiqi skrutacyjnej /BR-558/18/.

pod głosowanie uchwałę

Unik głosowania!
Głosowało 23 radnych
Głosów ,,za" 23
Głosów ,,przeciw" 0
Głosów ,,wstrzymujących się" 0

Wiceprzewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XLVI/403/2018 Rady Powiatu
Pruszkowskiego w sprawie powołania komisji skrutacyjnej została podjęta (uchwała
stanowi załącznik nr 8 do protokołu).

O godz. 21:05 wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska ogłosiła 15 minut przerwy na
ukonstytuowanie się komiqi skrutacyjnel .

O godz. 21:15 wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska wznowiła obrady.

Radna Magdalena Beyer poinformowała, że komiqi
w składzie:

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Magdalena Bayer
Członek Komisji Skrutacyjnej Tomasz Osiński

Członek Komisji Skrutacyjnej Grzegorz Jastrzębski

skrutacyjna ukonstytuowała się
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Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Radna Magdalena Beyer poinformowała
o sposobie glosowania nad powołaniem członka zarządu.

Wiceprzewodnicząca zamknęła punkt 7 i przeszła do punktu 8

ad. 8

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poinformowała, że kolejnym punktem porządku
Ses\l podjęcie uchwał w sprctwie powołania nieetatowego członka zarządu /BR-559/18/
(projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu).

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Radna Magdalena Beyer poprosiła o rozdanie kart
do głosowania.

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Radna Magdalena Beyer poprosiła o zebranie kart

do głosowania.

O godz. 21:20 wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska ogłosiła przerwę na liczenie głosów.

O godz. 21:25 wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska wznowiła obrady.

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Magdalena Beyer odczytała protokół komiqi
skmtacyjnej (załącznik nr 10 do protokołu):

Wynik głosowania:

Głosowało 23 radnych
Głosów ,,za" lO
Głosów ,,przeciw" ll
Głosów ,,wstrzymujących się" 2

stwierdzając, że rada nie powołała nieetatowego członka zarządu

Wiceprzewodnicząca zamknęła punkt 8 i przeszła do punktu 9

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewski poinformowała, że kolejnym punktem porządku
les\\ podjęcie uchwał w sprawie odwołania WicestarosQ Pruszkowskiego /BR-560/18/

(projekt uchwały stanowi załącznik nr ll do protokołu).

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Radna Magdalena Beyer poprosiła o rozdanie kart
do głosowania.

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Radna Magdalena Beyer poprosiła o zebranie kart
do głosowania.

O godz. 21:30 wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska ogłosiła przerwę na liczenie głosów.

O godz. 21:35 wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska wznowiła obrady
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Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Magdalena Bayer odczytała protokół komiqi
skrutacyjnej (załącznik nr 12 do protokołu):

Wynik głosowania:
Głosowało 23
Głosów ,,za" 16
Głosów ,,przeciw" 5
Głosów ,,wstrzymujących się" 2

radnych

stwierdzając, że pan Krzysztof Rymuza został odwołany z funkcji wicestarosty.

Starosta Maksym Gołoś podziękował za dotychczasową współpracę

Radny Krzysztof Rymuza podziękował za prawie cztery lata wspólnej pracy.

Wiceprzewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XLVI/404/2018 Rady Powiatu
Pruszkowskiego w sprawie odwołania Wicestarosty Pruszkowskiego została podjęta
(uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu).

Wiceprzewodnicząca zamknęła punkt 9 i przeszła do punktu lO

ad. lO

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poinformowała, że kolejnym punktem porządku

ies\l podjęcie ucłtwab w sprawie zmiany uchwał w spraw'ie wieloletniej progrtozylfinansowej
Pawla/u /'rusz#owsk/ego /BJ?-549V/8/ (projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do
protokołu).

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poprosiła starostę Maksyma Gołosia o omówienie
projektu uchwały.

Starosta Maksym Gołoś poinformował, iż uchwałę omówi skarbnik Lidia Truszkowska

Skarbnik Lidia Truszkowska omówiła temat uchwały wraz z uzasadnieniem oraz zgłosiła
autopoprawkę.

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poprosiła o opinie komigi merytorycznych

Opinie Komisji

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Katarzyna Klimaszewska odczytała opinię
stwierdzając, że projekt uchwały BR-549/18 został przez członków komiqi zaopiniowany
pozytywnie /4 głosy ,,za"; l głos ,,przeciwny"; 4 głosy ,,wstrzymujące się"/.

Wiceprzewodnicząca Rady Aurelia Zalewska (w związku z nieobecnością przewodniczącej
i wiceprzewodniczącej komigi merytorycznej) odczytała opinie Komisji Edukacji, Kultury,
Sportu i Promocji stwierdzając, że projekt uchwały BR-549/18 został przez członków
komigi zaopiniowany pozytywnie /5 głosów ,,za"; 0 głosów ,,przeciwnych"; 5 głosów
,,wstrzymujących się"/.
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Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego, Administracji i Prawa
Magdalena Beyer odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BR-549/18 został przez
członków komigi zaopiniowany pozytywme /7 głosów ,,za"; 0 głosów ,,przeciwnych";
2 głosy ,,wstrzymujące się"/.

Wiceprzewodniczący Komisji Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Stanisław Dymura
odczytał opinię stwierdzając, że projekt uchwały BR-549/18 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie /lO głosów ,,za"; 0 głosów ,,przeciwnych"; 2 głosy ,,wstrzymujące
się"/]

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Artur Swiercz odczytał opinię
stwierdzając, że projekt uchwały BR-549/18 został przez członków komiqi zaopiniowany
pozytywme /1 0 głosów ,,za"; 0 głosów ,,przeciwnych"; 0 głosów ,,wstrzymujących się"/.

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska otworzyła dyskugę.
Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła dyskugę

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poddała pod głosowanie uchwałę

w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu

Pruszkowskiego /BR-549/1 8/ wraz z autopoprawka.

Wynik głosowania:
Głosowało 20 radnych
Głosów ,,za" 14
Głosów ,,przeciw" 0
Głosów ,,wstrzymujących się" 4
Brak głosu 2

Wiceprzewodnicząca stwierdziła, że uchwała nr XLVI/405/2018 w sprawie zmiany
uchwali' w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego wraz
z autopoprawka została podjęta (uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu).

Wiceprzewodnicząca zamknęła punkt 10 i przeszła do punktu l l

ad. ll

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poinformowała, że kolejnym punktem porządku
iesl: Podjęcie uchwał zmieniającej uchwałę w sprawie ucttwalenia budżetu Powiatu
Prz/szkowshego na rok 20/8 /B.R-.550P/8/ (projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do
protokołu).

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poprosiła o omówienie projektu uchwały starostę
Maksyma Gołosia.

Starosta Maksym Gołoś poinfomlował, iż uchwałę omówi skarbnik Lidia Truszkowska

Skarbnik Lidia Truszkowska omówiła temat uchwały vmaz z uzasadnieniem oraz zgłosiła
autopoprawkę.

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poprosiła o opinie komisji merytorycznych
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Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Katarzyna Klimaszewska odczytała opinię
stwierdzając, że projekt uchwały BR-550/1 8 został przez członków komigi zaopiniowany
pozytywnie /4 głosy ,,za"; l głos ,,przeciwny"; 4 głosy ,,wstrzymujące się"/.

Wiceprzewodnicząca Rady Aurelia Zalewska (w związku z nieobecnością przewodniczącej
i wiceprzewodniczącej komiqi merytorycznej) odczytała opinie Komisji Edukacji, Kultury,
Sportu i Promocji stwierdzając, że projekt uchwały BR-550/18 został przez członków
komisji zaopiniowany pozytywnie /7 głosów ,,za"; 0 głosów ,,przeciwnych"; 3 głosy
,,wstrzymujące się"/.

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego, Administracji i Prawa
Magdalena Beyer odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BR-550/18 został przez
członków komigi zaopiniowany pozytywnie /8 głosów ,,za"; 0 głosów ,,przeciwnych"; l głos
,wstrzymujący się"/.

Wiceprzewodniczący Komisji Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Stanisław Dymura
odczytał opinię stwierdzając, że projekt uchwały BR-550/18 został przez członków komiqi
zaopiniowany pozytywnie /8 głosów ,,za"; 0 głosów ,,przeciwnych"; l głos ,,wstrzymujący
się"/

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Artur Swiercz odczytał opinię
stwierdzając, że projekt uchwały BR-550/18 został przez członków komigi zaopiniowany
pozytywnie /lO głosów ,,za"; 0 głosów ,,przeciwnych"; 0 głosów ,,wstrzymujących się"/.

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska otworzyła dyskugę.
Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła dyskuqę

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poddała pod głosowanie uchwałę

zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok 2018

/BR-550/18/ wraz z autopoprawka.

Wynik głosowania;
Głosowało 17 radnych
Głosów ,,za" 16
Głosów ,,przeciw" 0
Głosów ,,wstrzymujących się" l

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska stwierdziła, że uchwała nr XLVI/406/2018
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok
2018 została podjęta (uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu).

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska zamknęła punkt 1 1 i przeszła do punktu 12

ad. 12
Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poinformowała, że kolejnym punktem porządku
\est. Podjęcie uchwali w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku

przetargowego trybu zawarcia umowy nc6mu na czas nieoznaczony /BR-551/181 (pxo\ek\
uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu).
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Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poprosiła starostę Maksyma Gołosia o omówienie
projektu uchwały.

Starosta Maksym Goloś omówić projekt uchwały i przedstawił uzasadnienie

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poprosiła o opinie komisji merytorycznych

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Artur Swiercz odczytał opinię
stwierdzając, że projekt uchwały BR-551/1 8 został przez członków komigi zaopiniowany
pozytyvunie /lO głosów ,,za"; 0 głosów ,,przeciwnych"; 0 głosów ,,wstrzymujących się"/.

Wiceprzewodniczący Komisji Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Stanisław Dymura
odczytał opinię stwierdzając, że projekt uchwały BR-551/1 8 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywme /ll głosów ,,za"; 0 głosów ,,przeciwnych"; 0 głosów
,,wstrzymujących się"/.

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska otworzyła dyskugę.
Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła dyskuqę

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poddała pod głosowanie uchwałę
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia
umowy najmu na czas nieoznaczony /BR-551/18/.

Wynik głosowania:
Głosowało 20 radnych
Głosów ,,za" 20
Głosów ,,przeciw" 0

Głosów ,,wstrzymujących się" 0

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska stwierdziła, że uchwała nr XLVI/407/2018

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia
umowy najmu na czas nieoznaczony została podjęta (uchwała stanowi załącznik nr 19 do
protokołu).

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska zamknęła punkt 12 i przeszła do punktu 13

O godz. 21:35 wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska ogłosiła przerwę

O godz. 21:45 wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska wznowiła obrady

nu. l.)
Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poinformowała, że kolejnym punktem porządku
]esl. podjęcie ucl'lwab w spt'dwie przekazania Gminie Brwinów zarządzania drogąpowiatowq
Nr 1502W ut. Słoneczną w żółwinie gmina Brwinów w zakresie udzielenia dcilirtansowania
w 2018 r. przez Powiat Pruszkowski zadania przebudowy ww. drogi/BR-557/18/ (pTa\el\d.

uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu).

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poprosiła starostę Maksyma Gołosia o omówienie
projektu uchwały.
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Starosta Maksym Gołoś poprosił o omówienie projektu uchwały członka zarządu Mirosława
Chmielewskiego.

Członek Zarządu Mirosław Chmielewski omówić projekt uchwały i przedstawił
uzasadnienie.

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska otworzyła dyskuqę.
Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła dyskugę

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poddała pod głosowanie uchwałę

w sprawie przekazania Gminie Brwinów zarządzania drogą powiatową Nr 1502W
ul. Słoneczną w Żółwinie gmina Brwinów w zakresie udzielenia dofinansowania

w 2018 r. przez Powiat Pruszkowski zadania przebudowy ww. drogi/BR-557/18/.

Wynik głQ$owania:
Głosowało 21 radnych
Głosów ,,za" 21
Głosów ,,przeciw" 0
Głosów ,,wstrzymujących się" 0

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska stwierdziła, że uchwała nr XLVI/408/2018
w sprawie przekazania Gminie Brwinów zarządzania drogą powiatową Nr 1502W
ul. Słoneczną w Zółwinie gmina Brwinów w zakresie udzielenia dofinansowania
w 2018 r. przez Powiat Pruszkowski zadania przebudowy ww. drogi została podjęta
(uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu).

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska zamknęła punkt 13 i przeszła do punktu 14

ad. 14

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poinformowała, że kolejnym punktem porządku
\esi. podjęcie uchwał w sprawie zatwietdzertia sprawozdania finansowego Samodzielnego

Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pruszkowie zcl rok 201 7/BR-552/18/

(projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu).

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poprosiła starostę Maksyma Gołosia o omówienie
projektu uchwały.

Starosta Maksym Gołoś omówić projekt uchwały i przedstawił uzasadnienie. Ponadto
starosta Maksym Gołoś zaproponował kierowanie ewentualnych pytań do obecnego na seqi
dyrektora SPZZOZ w Pruszkowie Tomasza Sławatyńca.

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poprosiła o opinie komisji merytorycznych

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Katarzyna Klimaszewska odczytała opinię
stwierdzając, że projekt uchwały BR-552/1 8 został przez członków komigi zaopiniowany
pozytywnie /6 głosów ,,za"; 0 głosów przeciwnych"; 4 głosy ,,wstrzymujące się"/.
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Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Artur Świercz odczytał opinię
stwierdzając, że projekt uchwały BR-552/1 8 został przez członków komiqi zaopiniowany
pozytywnie /1 0 głosów ,,za"; 0 głosów ,,przeciwnych"; 0 głosów ,,wstrzymujących się"/.

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska otworzyła dyskugę.
Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła dyskuqę

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poddała pod głosowanie uchwałę

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pruszkowie za rok 201 7 /BR-552/18/.

Wynik głosowaDją!
Głosowało 20 radnych
Głosów ,,za" 20

Głosów ,,przeciw" 0
Głosów ,,wstrzymujących się" 0

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska stwierdziła, że uchwała nr XLV1/408/2018

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego
Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pruszkowie za rok 2017 została podjęta
(uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu).

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska zamknęła punkt 14 i przeszła do punktu 15

ad. 15
Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poinformowała, że koląnym punktem porządku

les\l podjęcie uchwał w sprawie wskazania radnych do składu Powiatowej Rady Rozwoju
/B.R-5.53//8/ Óprolekt uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu).

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poprosiła starostę Maksyma Gołosia o omówienie
projektu uchwały.

Starosta Maksym Gołoś omówić projekt uchwały i przedstawił uzasadnienie

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poprosiła kluby o zgłaszanie przedstawicieli do
Powiatowej Rady Rozwoju.

Radna Ewa Borodzicz zgłosiła kandydaturę radnej Katarzyny Klimaszewskią

Radna Elżbieta Smolińska zgłosiła kandydaturę radnego Stanisława Dymury

Członek Zarządy Zdzisław Brzeziński zgłosił kandydaturę radnego Tomasza Osińskiego

Wskazani radni wyrazili zgodę na członkostwo w Powiatowej Radzie Rozwoj u

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska zapytała czy klub Dobro Wspólne zgłasza
kandydata?

Członkowie klubu Dobro Wspólne odpowiedzieli, że nie
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Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poprosiła koordynatora Zespołu Radców Prawnych

Adama Bieńkowskiego o omówienie sposobu głosowania?

Koordynator Zespołu Radców Prawnych Adam Bieńkowski odpowiedział, że głosowanie
może odbyć się blokowo jeżeli rada wyrazi taką zgodę. Zgodnie ze strategią rada może
wyznaczyć do czterech radnych.

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poddała pod głosowanie uchwałę

w sprawie wskazania radnych do składu Powiatowej Rady Rozwoju /BR-553/18/.

Wynik głosowania:
Głosowało 21 radnych
Głosów ,,za" 20
Głosów ,,przeciw" 0
Głosów ,,wstrzymujących się" l

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska stwierdziła, że uchwała nr XLVI/410/2018
w sprawie wskazania radnych do składu Powiatowej Rady Rozwoju została podjęta
(uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu).

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska zamknęła punkt 1 5 i przeszła do punktu 16

au. lu
Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poinformowała, że kolejnym punktem porządku
jest podjęcie uchwał w sprawie przekazavtia Policji w 2018 r. środków .finansowych na
nagrody za osiągnięcia w służbie dla policjantów z Komendy Powiatowej Policji
w Pruszków/e /B.R-554//87 Óprojekt uchwały stanowi załącznik nr 26 do protokołu).

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poprosiła starostę Maksyma Gołosia o omówienie
projektu uchwały.

Starosta Maksym Gołoś omówić projekt uchwały i przedstawił uzasadnienie. Ponadto
zaproponował kierowanie ewentualnych pytań do obecnego na segi kierowmka Zespołu
Zarządzania Kryzysowego Waldemara Pielata.

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poprosiła o opinie komisji merytorycznych

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Katarzyna Klimaszewska odczytała opinię
stwierdzając, że projekt uchwały BR-554/1 8 został przez członków komiqi zaopiniowany
pozytywnie /1 0 głosów ,,za"; 0 głosów ,,przeciwnych"; 0 głosów ,,wstrzymujących się"/.

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego, Administracji i Prawa
Magdalena Beyer odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BR-554/18 został przez
członków komigi zaopiniowany pozytywnie /9 głosów ,,za"; 0 głosów ,,przeciwnych";
0 głosów ,,wstrzymujących się"/.

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska otworzyła dyskugę.
Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła dyskugę
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Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poddała pod głosowanie uchwałę
w sprawie przekazania Polec:ji w 2018 r. środków finansowych na nagrody za osiągnięcia
w służbie dla policjantów z Komendy Powiatowej Policji w Pruszkowie
BR-554/18/.

Djynik głosowania:
Głosowało 21 radnych
Głosów ,,za" 20
Głosów ,,przeciw" 0
Głosów ,,wstrzymujących się" 0
Brak głosów l

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska stwierdziła, że uchwała nr XLVI/411/2018

w sprawie przekazania Policji w 2018 r. środków finansowych na nagrody za osiągnięcia
w służbie dla policjantów z Komendy Powiatowej Policji w Pruszkowie
/BR-554/18/ została podjęta (uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu).

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska zamknęła punkt 1 6 i przeszła do punktu 17

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poinformowała, że kolejnym punktem porządku
les\\ podjęcie uchwał w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Starosty
Prz/szkowskfego Pana Maksyma Gołos/a /B.R-556/78/ ńprolekt uchwały stanowi załącznik
nr 28 do protokołu).

ad 17

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Katarzyna Klimaszewska poinformowała,
że temat wynagrodzenia był omawiany na komiqi merytorycznej, która pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały. Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Katarzyna
Klimaszewska odczytała maksymalne stawki(zaproponowane zgodnie z Rozporządzeniem
Rady Ministrów z dnia 15 maja 2018 r. w sprawie wynagradzania pracowników
samorządowych). Ponadto Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Katarzyna
Klimaszewska poinformowała, iż na posiedzeniu w dniu 20 czerwca 2018 r. Komika
i Finansów przyjęła wniosek skierowany do Zarządu Powiatu, o przeliczenie nowego
wynagrodzenia starosty w taki sposób, aby było maksymalnie zbliżone do aktualnego.
W związku ze zgłoszonym wnioskiem zaproponowano okresowy dodatek specjalny
w wysokości 1600 zł w okresie od l lipca 2018 roku do dnia 31 grudnia 2018 roku z tytułu
działalności oraz sprawowania fimkcji w organach stowarzyszeń zrzeszających jednostki
samorządu terytorialnego.

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Katarzyna Klimaszewska odczytała,
projekt uchwały wraz z proponowanymi stawkami.

W dyskugi udział wzięli: radna Monika Sawicka, skarbnik Lidia Truszkowska, radna Elżbieta
Smolińska, wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska, radna Katarzyna Klimaszewska, radny
Stanisław Dymura.

Starosta Maksym Gołoś poprosił o przyjęcie formalnego wniosku zakończenia dyskugi

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poddała pod głosowanie wniosek o zakończenie
dyskusji.

str. 19



Wynik głosowania:
Głosowało 20 radnych
Głosów ,,za" 18
Głosów ,,przeciw" l
Głosów ,,wstrzymujących się" l

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska stwierdziła, że wniosek został przyjęty.

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poddała pod głosowanie uchwałę

w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Starosty Pruszkowskiego Pana Maksyma
Gołosia /BR-556/18/.

Wynik głosowania:
Głosowało 17 radnych
Głosów ,,za" 15

Głosów ,,przeciw" l
Głosów ,,wstrzymujących się" l

Brak głosów 0

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska stwierdziła, że uchwała nr XLV1/412/2018

w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Starosty Pruszkowskiego Pana Maksyma
Gołosia została podjęta (uchwała stanowi załącznik nr 29 do protokołu).

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska zamknęła punkt 1 7 i przeszła do punktu 18

ad. 18
Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poinformowała, że kolejnym punktem porządku
les\ sprawozdanie Pnansowe Samorządowej Instytucji Kultury Muzeutn Dulag
/2/ w Pruszków/e za 20/7 roł /BRZ.5ć?4//8/ (sprawozdanie stanowi załącznik nr 30 do
protokołu).

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poinfomiowała, iż sprawozdanie było szeroko

omawiane na komisach merytorycznych.

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska otworzyła dyskuqę.
Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła dyskuqę

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska zamknęła punkt 1 8 i przeszła do punktu 19

ad. 19

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poinformowała, że kolejnym punktem porządku
\est Informacja Nr 38/2018 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie od 24 maja
20/8 roku do /4 cze/wca 20/.8 roku/ /B.R-555//8/ (Informacja stanowi załącznik nr 31 do
protokołu).

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska otworzyła dyskuqę.
Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła dyskugę

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska zamknęła punkt 1 9 i przeszła do punktu 20
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ad. 20

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poinformowała, że koldnym punktem porządku są
Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych.

O godz. 22:55 salę obrad opuściła radna Maria Cybulska oraz radny Mariusz Baranowski

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska otworzyła dyskugę

Radna Elżbieta Smolińska zapytała o inicjatywę uchwałodawczą stowarzyszenia Toto
Animo, które przeprowadziło wstępne rozmowy z panem starostą dotyczące wyboru działki
w Pszczelinie pod budowę ośrodka na potrzeby wsparcia swoich podopiecznych.
Wybrana przez stowarzyszenie, jeszcze za poprzedniej kadencji, działka została
przedstawiona przez Zarząd do przetargu. Radna Elżbieta Smolińska zapytała czemu nie
wspieramy autystów? Rozmowy zostały rozpoczęte za poprzednią kadencji, dobrze gdyby
udało się sfinalizował sprawę takim akcentem oddając w użytkowanie wieczyste tę działkę,
tym bardziej, że nie ma przeszkód z punktu widzenia ustawy o gospodarce nieruchomościami
oraz ustawy o samorządzie terytorialnym.#''-

Starosta Maksym Gołoś poinformował, iż Zarząd stara się kontynuować dobre dzieła
poprzednich zarządów. Starosta Maksym Gołoś poinformował, iż pozostaje w kontakcie
z fundacją Toto Amimo od dawna ten dialog jest bardzo otwarty i owocny, fundacja korzysta
z pomieszczeń znajdujących się w Centrum Dialogu Społecznego, gdzie odbywają się zajęcia
współfinansowane przez PFRON. Zebranie ok. 2 tysięcy podpisów w sprawie przekazania
działki była przedmiotem dyskugi i wywarła duże wrażenie na Zarządzie Powiatu
Pruszkowskiego, jednak do tego terenu zgłaszały się także inne zainteresowane organizacje
pozarządowe, trudniące się zbliżonym zajęciem. Zarząd skłaniał się do rozwiązania
kompleksowego, tak aby zaspokoić potrzeby wszystkich organizacji.

Radny Krzysztof Rymuza poinformował, iż od listopada ubiegłego roku trwają prace nad
uzyskaniem porozumienia pomiędzy różnymi środowiskami stowarzyszeń i fundacji
działających na terenie powiatu. Zgłosiło się sześć fundacji. Pierwotny zamysł polegał na
wykorzystaniu nieruchomości należących do powiatu, aby udostępnić poszczególnym
fundacjom i stowarzyszeniom do wybudowania ośrodka. Na zaproponowanym terenie
znajdującym się w gminie Brwinów, poszczególne stowarzyszenia miały wystąpić
o uzyskanie warunków zabudowy. Niestety środowisko stowarzyszeń fundacji nie potrafiło
dojść ze sobą do porozumienia. Został przygotowany projekt, opis merytoryczny plus
wizualizacje graniczne oraz naniesienie wizualizacji obiektu na mapie. Projekt został
przygotowany przez jedno ze stowarzyszeń we współpracy ze starostwem w oparciu
o ośrodek, który istnieje w Holandii. Projekt został przedstawiony na posiedzeniu Zarządu,
który pozytywnie odniósł się do koncepcji, przyjmując potrzebę działania w tym zakresie.
W ubiegłym, tygodniu został złożony wniosek do gminy Brwinów o ustalenie warunków
zabudowy. Radny Krzysztof Rymuza dodał, iż fundacja Toto Amimo niechętnie uczestniczy
w spotkaniach organizowanych przez starostwo, z pięcioma fundacjami udało się dojść do
porozumienia, a Toto Amimo wybrało swq własny kierunek. Zamysł fundacji polegał na
sprzedaży połowy otrzymanej działki i za uzyskaną kwotę wybudowanie ośrodka.
Organizacje te nie mają kapitahi. Radny Krzysztof Rymuza poinfomlował,
iż najprawdopodobniej starostwa nie będzie stać na wybudowanie każdą z organizac:ji
odrębnego ośrodka.

Radna Elżbieta Smolińska zapytała czy powyższe słowa oznaczają, iż Powiat planuje
wybudowę ośrodka z własnych pieniędzy i zaproszenie do użytkowania, wynajmu czy
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udostępnienia nieodpłatnego fundacji? Jaka ma być forma współpracy z wieloma
organizacjami pozarządowymi zajmującymi się tym problemem?

Radny Krzysztof Rymuza odpowiedział, że koncepcja zagospodarowania tego terenu
zakłada, że będzie to wieloobiektowy ośrodek budowany przez lata. Główne założenie polega
na pozyskaniujak największej ilości dotacji ze środków zewnętrznych, dotacji z ministerstwa.
W pierwszym etapie jest możliwość pozyskania 1 ,5 mln złotych.

Radny Grzegorz Jastrzębski zapytał dlaczego konkretne stowarzyszenie nie może
wykorzystać otrzymanej działki w taki sposób aby sprzedać ją połowę, a za uzyskane
pieniądze wybudować ośrodek?

Radny Krzysztof Rymuza odpowiedział, iż w momencie rozmów ze stowarzyszeniami
dotyczącymi biznesplanu padły propozycję o powyższym pomyśle na wykorzystanie działki,
jednak starostwo nie może pozwolić na takie działanie. Radny Krzysztof Rymuza
zaproponował aby chętni przyszli na spotkanie ze wszystkimi organizacjami, odbywające się
średnio raz w miesiącu. Radny Krzysztof Rymuza dodał, iż ośrodek ma powstać na terenie
powiatu środkami zewnętrznymi i ma on zostać lłślostępniony wszystkim organizacjom.

Radny Grzegorz Jastrzębski dodał, iż przedstawiciele, obecnej na dzisiejszym posiedzeniu
rady, fimdacji chcieli się dowiedzieć jak potoczyły się losy inicjatywy uchwałodawczej .

Radny Krzysztof Rymuza odpowiedział, iż temlin załatwiania sprawy jest przewlekły.
Między innymi wiązało się to z tym, że skróceniu uległa Komika Zdrowia
i Spraw Społecznych, na której miał być omawiany temat i zapewne członkowie komisji
merytorycznej będą obradować w danej kwestii na ndbliższym posiedzeniu. Jednak czas nie
ucieka, ponieważ najpierw trzeba uzyskać warunki zabudowy.

Radny Tomasz Osiński nawiązał do dyskuqi dotyczącą punktu związanego z udzieleniem
absolutorium, poinformował, iż w dniu jutrzejszym złoży interpelacje pisemną, w której
poprosi o informacje stricte finansowe podstawy prawnej i zgodności z ustawą o Hlnansach
publicznych wypłacenia z budżetu powiatu pieniędzy/odsetek za opóźniona wpłatę oraz
kosztów komorniczych. Jak sprawa została załatwiona. Ponadto radny Tomasz Osiński
złożył oHlcjalną rezygnację z pełnienia funkc:ji przewodniczącego komiqi rewizyjnej z dniem
27 czerwca 2018 r.

Radna Magdalena Beyer wyraziła swoją aprobatę dla podjęcia uchwały w sprawie
przekazania Gminie Brwinów zarządzania drogą powiatową Nr 1502W ul. Słoneczną
w żółwinie gmina Brwinów w zakresie udzielenia dofinansowania w 2018 r. przez Powiat
Pruszkowski zadania przebudowy ww. drogi. Zapytała dlaczego powyższa uchwała została
podjęta tak późno? Bez dzisiejszej uchwały nie można było podpisać porozumienia pomiędzy
powiatem Pruszkowskim, a gminą Brwinów. Radna Magdalena Beyer poprosiła zarząd
o jak najszybsze podpisanie porozumienia.

Członek Zarządu Mirosław Chmielewski wyjaśnił, iż samorząd gminy Brwinów nie
deklarował działań w tym roku i nie składał wniosku w tym względzie. Dopiero dwa tygodnie
przed sega taki wniosek został złożony. Wcześniej składane były pisma deklarujący chęci.

Radna Magdalena Beyer podziękowała za Wjaśnienie, dodała, że nie wiedziała, iż wniosek
został złożony tak późno.

str. 22



Radna Elżbieta Smolińska poprosiła o obiecaną na komiqi merytorycznej SpecyHlkację
Istotnych Warunków Zamówienia zastosowana przy wyłonieniu projektanta basenu.

Starosta Maksym Gołoś odpowiedział, iż SIWZ będzie udostępniony.
\

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska zamknęła dyskuqę.

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska zamknęła punkt 20 i przeszła do punktu 21

ad. 21

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poinformowała, że kolejnym punktem porządku są
Komunikaty Przewodniczącego Rady Powiatu.

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska poinformowała, że nawarstwione problemy
techniczne spowodowały dzisiejsze opóźnienie w obradach segi.

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska przypomniała, że następna sesja zaplanowana jest
na 28 sierpnia 2018 r. /godz. 17:00/.

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska przypomniała o konieczności złożenia oświadczeń
majątkowych na dwa miesiące przed upływem kadencji szczegółowe informacje zostaną
wysłane przez Biuro Rady drogą mailowy.

Wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska zamknęła punkt 21 i przeszła do punktu 22

W związku z wyczerpaniem porządku obrad wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska
o godz. 23:25 zamknęła obrady XLVI segi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
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